
 

Zpráva kontrolní komise za rok 2022 

 

V průběhu letošního roku se vzdali mandátu dva členové kontrolní komise. Na jednáních výboru byli 

postupně zvoleni noví členové kontrolní komise a to př. Pavel Peprník ze ZO Ostrožská Nová Ves a př. 

Karel Zelinka ze ZO Popovice. 

Před jarním aktivem proběhla kontrola účetních dokladů za rok 2021 a 2022. Vzhledem k tomu, že 

doklady jsem dostal jen několik dní před aktivem, nebyl už prostor na vyjasnění některých nejasností 

v dokladech. Ihned po aktivu jsem si s výborem nejasné věci vysvětlil, upozornil jsem pokladníka na 

chybějící podpisy na cestovních dokladech a požádal o znovu předložení dokladů před podzimním 

aktivem. 

V současné době jsou účetní doklady za rok 2021 a 2022 v pořádku. 

Kontrolní komise doporučuje v zápisech z jednání výboru schvalovat úhrady částek nad 3.000,- Kč. 

Činnost okresního výboru probíhá v souladu se schváleným plánem práce okresní organizace na 

okresní konferenci. Většiny jednání okresního výboru jsem se zúčastnil a mám tak dostatečný přehled 

o práci výboru. 

Jednatel okresní organizace mě předložil zápisy z jednání výboru. V poskytnutých zápisech je popsán 

průběh jednání výboru, rozepsány úkoly a případné organizační záležitosti. V zápisech není 

prováděna kontrola úkolů z minulých jednání, u jednotlivých organizačních záležitostí nejsou uváděny 

zodpovědné osoby.   

Kontrolní komise doporučuje v každém zápise uvádět bod Kontrola úkolů z minulých zasedání, aby 

byl přehled o přípravě jednotlivých akcí.  

Co se týká internetových stránek OO, jsou zde nedostatky, které členové oprávněně kritizují jako je 

např. aktualizace zpráv. Komise nesouhlasí s kritikou jednatele OO, že nejsou aktualizované např. 

kontaktní osoby jednotlivých základních organizací. Není v silách jednatele, aby průběžně porovnával 

údaje v CISu a na stránkách okresní organizace. Je povinností a zodpovědností každé ZO aby případné 

změny jednateli nahlásila. Až poté co jednatel tyto nahlášené změny neprovede, je to jeho 

zodpovědnost. Pokud chceme mít kvalitní a aktuální stránky ať už na facebooku nebo stránkách OO. 

Kontrolní komise doporučuje zřízení subkomise okresního výboru, která se v úzké spolupráci 

s jednatelem bude věnovat internetovým stránkám. 

 

 

Přednesl Ondřich Krystýnek, předseda KK na aktivu funkcionářů ZO 15. 10. 2023 v ONV. 


